
 

Aan:   College van B&W 
Via e-mail: raadsgriffie@hengelo.nl 
Datum:  25-09-2023 
Betreft:  Zal deelname aan wietproef Hengelo veiliger maken? 
 

Geacht College, 

Op 15-09-2023 stond het volgende artikel in de Tubantia:  
‘’Wietproef begint na grote vertraging aan einde van het jaar alsnog in Tilburg en Breda’’ 

https://www.tubantia.nl/binnenland/wietproef-begint-na-grote-vertraging-aan-einde-van-het-jaar-

alsnog-in-tilburg-en-breda~a4b1383a/ 

‘Momenteel mogen coffeeshops wel wiet verkopen, maar niet inkopen. Met de proef wordt 

gekeken hoe ook de aanlevering van wiet gereguleerd kan worden, zodat de bevoorrading 

niet meer ‘illegaal’ gebeurt en er toezicht op kwaliteit en teelt kan worden gehouden.’ 

In 2018 werd geadviseerd aan Kabinet Rutte 3 meer gemeenten deel te laten nemen aan de 

wietproef. Het kan het volgende resultaat tot gevolg hebben: 

- Politie houdt meer tijd over voor andere dringende zaken. 

- Onze rechters zijn niet meer bezig met het veroordelen van wietcriminelen. Dit zorgt voor 

een lastenverlichting en zal ervoor zorgen dat ze de focus kunnen leggen op andere zaken. 

- Het bespaart (op landelijk niveau) enorm veel geld. 

- De zwarte markt in wiet zal enorm krimpen. 

Momenteel halen nog een groot aandeel wietgebruikers hun wiet via een illegale dealer, 

omdat het goedkoper, (vaker) kwalitatief beter is en omdat de wiet in coffeeshops nog 

weleens op wil zijn doordat koeriers niet altijd de wiet kunnen bezorgen omdat dat nog 

illegaal is. 

- Wiet zal veel ‘veiliger’ worden. 

Door landelijke eisen en veiligheidseisen te stellen aan wiet zorgt de proef er voor dat wiet 

veiliger en vooral kwalitatief beter wordt.  

- Verbieden heeft niet het gewenste resultaat. 

Illegaliteit sluit uiteraard  niet uit dat het niet te verkrijgen is. Wist u dat uit een proef van het 

programma  ‘Spuiten en slikken’ Hengelo uit de test kwam om het snelst aan illegale drugs te 

komen? 

- Iets illegaal houden stopt niet het gebruik er van. 

 

Lokaal Hengelo heeft ook kennis genomen van de acties die het College onderneemt om het 

gevoel van onveiligheid te verminderen bij de inwoners. We vragen ons hierom af of een 

dergelijke proef/ beleid in Hengelo de illegaliteit en criminaliteit zal bestrijden. 

 

 

 

https://www.tubantia.nl/binnenland/wietproef-begint-na-grote-vertraging-aan-einde-van-het-jaar-alsnog-in-tilburg-en-breda~a4b1383a/
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Lokaal Hengelo heeft de volgende vragen m.b.t. drugs in het algemeen en wiet: 

 

- Kan het College bevestigen dat Hengelo bekend staat als stad waar je makkelijk aan illegale 

drugs kunt komen? Graag een onderbouwing van uw antwoord. 

- Kan het College ons informeren of het drugsgebruik sinds bijvoorbeeld 2015 is toegenomen 

of afgenomen? Was er een stijging in gebruik van Wiet? 

- Heeft het College in kaart wat in Hengelo de oorzaken zijn van drugsgebruik? 

- Wordt hier tegen opgetreden en zo ja, hoe? 

- Wat is het plan op de langere termijn m.b.t. het bestrijden van drugs? 

- Denkt het College dat legalisering van wiet helpt tegen verslaving, overdosissen en misbruik 

van wiet? Zo nee, kan het College dit feitelijk toelichten? 

- Hoe staat het College tegenover een deelname aan de wietproef?  Kan het College dit 

toelichten? 

- Heeft onze gemeente zich aangemeld voor deze proef? Zo nee, wil het College dit dan alsnog 

overwegen? 

 

In het coalitieakkoord van 2021 – 2025 staat dat het experiment wordt uitgebreid met een 

11de stad. Er is nog geen 11de stad geselecteerd. 

 

In afwachting van uw antwoorden, 

Jim ter Braak 

Fractievertegenwoordiger Lokaal Hengelo 

 

www.andershengelo.nl 

 

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/experiment-gesloten-coffeeshopketen-wietexperiment/documenten/publicaties/2022/01/10/coalitieakkoord-omzien-naar-elkaar-vooruitkijken-naar-de-toekomst

